
1

P R O C E S - V E R B A L
încheiat azi, 25 martie 2025, cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare din data de 25 martie 2025,

a Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată
prin Dispoziţia nr. 256/2025

La şedinţă participă dl Primar Florin-Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar Mariana Ghioc, dl
secretar general Adrian Negoe, fiind prezenţi şefii compartimentelor de specialitate din cadrul
Primăriei Municipiului Petroşani.

Ședința se desfășoară cu prezență fizică.
Sunt prezenţi un număr de 19 consilieri locali, 1 consilier ( Balea-Tomescu Luchiana-Maria) este

prezent on-line (platforma ZOOM) .
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr. 9/2025 preşedinte de şedinţă este

dna consilier local Margareta Burduf.
DL SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:
- Supun la vot procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 12 martie 2025:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
DL COSMIN RĂDESCU:
Dacă îmi permiteți doamnă președinte, remarc că din procesul verbal unele replici sunt tăiate. Suntem
obigați să-l redactăm în integralitate?
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
Nu, este un sumar, doar o sinteză.
DL SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:
Da așa este, un sumar, dar de obicei scriem absolut totul ce se spune în ședință.
DL COSMIN RĂDESCU:
Dar am văzut că lipsesc anumite lucruri, anumite povești și de asta vreau să știu dacă procesul verbal
trebuie redactat în integralitatea lui de la începerea oficială a unei ședințe până la închiderea oficială.
Sau există mici negocieri? Cine, dumnevoastră vă ocupați de asta?
DL SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:
Nu, un coleg de la juridic. Sigur, conținutul nu este cenzurat în niciun fel, dar regulamentul
Consiliului spune că se redactează un sumar al ședinței. Nu este ca în Parlament, o stenogramă.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Supun la vot ordinea de zi a ședinței:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului General Consolidat al Unității Administrativ
Teritoriale Petroșani pe anul 2025 şi estimări pe anii 2026-2028.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
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- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
DL CONSILIER RAD MIHAIL:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
DNA CONSILIER ENE ILEANA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
DL CRISTIAN CAȚAN:
La articolul 3 se menționează că primarul municipiului Petroșani va prezenta modificările
intervenite în structura bugetului, iar modificările vor fi supuse spre aprobare Consiliului local, și aș
vrea să vă rog, domnule primar să ne prezentați, așa cum rezultă din hotărâre, la articolul 3,
modificările intervenite în structura bugetului pentru că este foarte stufos și noi nu știm ce a fost anul
trecut exact, ca să putem compara.
DL SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:
Deci acest articol se referă la modificările ulterioare care urmează să apară pe parcursul execuției
bugetare, modificări cu care vom intra în Consiliul Local și care vor fi aprobate prin hotărâri.
Bineînțeles că articolul acesta nu se referă la bugetul pe anul trecut.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Deci ce urmează de acum încolo, ca rectificări, eu o să prezint Consiliul Local aceste lucruri, nu ce
este astăzi aici. Ce urmează să se întâmple anul acesta cu bugetul la rectificări, eu, conform legii, sunt
cel care va iniția aceste lucruri
DL CRISTIAN CAȚAN:
De exemplu, dacă toți angajații au primit marire de salarii anul trecut, pentru că fondul de salarii a
crescut cu 4.000.000 față de anul trecut.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Anul trecut toți salariații au primit 10% în plus, 5% în ianuarie și 5% în septembrie. Deci aici este
diferența.
DL CRISTIAN CAȚAN:
Toți salariații primăriei?
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Da.
DL EDUARD-VICTOR EDELHAUSER:
La informarea de vineri, deși am estimat o valoare de creștere de 10%, am majorat taxele locale cu
10%, practic estimarea este făcută pe aceași sumă de încasat ca și anul trecut. Întrebarea mea este,
dacă am aprobat aceste majorări, o reducere pentru pensionari, ea a fost valabilă și în anul 2024, și cât
reprezintă procentul acestei reduceri din totalul de 23.000.000 lei din estimările pentru a fi încasat.
Pentru că dacă este semnificativ acest procent poate că este normal că am aprobat 10% majorare.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
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Majorarea este corectă, ne-a obligat legea. Haideți să fim corecți, nu a fost neapărat voința consiliului
local. Noi am aplicat legea cu acel 10%.
DL EDUARD-VICTOR EDELHAUSER:
An înțeles, dar scutirea pentru pensionari, cât reprezintă procentual?
DNA ROXANA BENKE:
Dacă știam, pregăteam niște date exacte. O să vă raspundă colegul Alin.
DL ALIN MIHAI GAL:
Diferența nu este semnificativă, pentru că am aprobat doar cei 1200 lei însemnând venitul minim pe
membru de familie.
DL EDUARD-VICTOR EDELHAUSER:
Următoarele întrebări sunt legate de proiecte, și aș dori ca in ședința următoare să primim toți
consilierii lista celor 20 de proiecte, care practic sumarizează 90 de milioane de lei, fonduri care se
alocă, fonduri pe care primăria le va folosi pentru implementarea proiectelor in acest an.
Este o componentă foarte importantă, este jumătate din bugetul primăriei, este o realizare a primăriei
care a reușit să atragă aceste fonduri, însă poate ar fi util și interesant, pentru că tot timpul ne întâlnim
cu această problemă în ședințele de consiliu, apare un proiect, se continuă un proiect, și noi poate nu
știm care am venit mai noi in consiliu care sunt aceste proiecte. De asemenea sunt și câteva proiecte
noi pe care împreună le-am aprobat a fi depuse și probabil vor fi câștigate și contractate. Dacă și ele
sunt incluse aici, probabil, nu estimez eu dar nu scrie foarte clar, și de asemenea sunt niște proiecte pe
Anghel Saligny, si aș vrea să știu care este valoarea acestora. Sunt trei întrebări. Dacă știți să
răspundeți, dacă nu și în ședința viitoare este foarte bine.
.DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Domnul consilier are dreptate. O să facem pe fiecare program în parte, pentru că sunt programe

diferite și cu condiții diferite. Și atunci pe PNR-R e una, pe Angel Saligny e alta, pe PORR e alta, pe
Just Transition e alta. Și atunci trebuie detaliat, toate proiectele care le avem în derulare și ceea ce
intenționăm să facem și în viitor. Dar eu zic că trebuie pe hârtie trecut, tot ce cuprinde și cofinanțarea
noastră și tot ce este.
DNA DORINA-VERONICA NIȚĂ:
Are dreptate, sunt mulți care sunt noi, și impactul bugetar luat în urma împrumutului. Știți că este un
an, nu mai știu, 2027, 2028. dar ne apropiem foarte mult de limita maximă pe care o permite legea.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Aici pot să vă răspund eu. În acest moment avem un grad de îndatorare de 9% iar legea ne permitem
să mergem până la 30% iar vârful de sarcină, Roxana te rog.
DNA ROXANA BENKE:
Acel credit are o componentă fixă și una variabilă ca o linie de credit cu care să asigurăm plățile
lucrarilor eligibile până la rambursarea sumelor de la minister. Nu o să ajungem la gradul maxim de
îndatorare întrucât este puțin probabil ca întreaga linie de credit să fie utilizată și nereîntregită în
cursul anului.
DL EDUARD-VICTOR EDELHAUSER:
O sută și ceva de pagini, este enorm. Eu sunt obișnuit de la universitate să fie o lipsă de transparență,
să nu se publice acest buget. Este foarte complicat, cred că și pentru cei care sunt în domeniu. Eu nu
sunt chiar în domeniu, și am văzut că ați descompus cheltuielile pe servicii, pe departamente ale
primăriei, așa cum prevede legea, dar adevărat pe proiecte se poate vedea dar este foarte greu dacă nu
ști care sunt proiectele exact este greu să-ți dai seama. Sunt multe, cred peste 20.
Am si intrebări legate de cheltuieli foarte punctuale. Data trecuta la ședința de informare ați spus că,
cheltuielile de funcționare includ și cheltuielile de întreținere. Cheltuielile de materiale ale primariei
care sunt 29 de milioane, jumătate din cheltuielile de funcționare ale primăriei includ și cheltuieli de
întreținere, adică facturi gaz, apă, curent reprezintă mare parte din total din aceste cheltuieli?.
DNA ROXANA BENKE:
Cam 30% dar cheltuielile de materiale sunt aproape 30 de milioane din totalul de 80 milioane.
DL EDUARD-VICTOR EDELHAUSER:
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Din astea 30 de milioane cât reprezintă cheltuieli de întreținere, pentru că depunem un proiect pentru
mobilitate pentru partea de curent, deoarece reducem cantitatea de curent, deoarece este util pentru
comunitatea locală să cunoască ce câștig se va aduce prin această reducere. Dacă nu pentru data viitoare este
foarte bine.
DNA STRĂUȚ DELIA:
Deci cât este partea cheltuielilor materiale din totalul cheltuielilor de funcționare al Primăriei?
DNA ROXANA BENKE:
Înseamnă un procent de 30%.
DNA STRĂUȚ DELIA:
Din cheltuielile materiale cât reprezintă utilitățiile?
DL EDUARD-VICTOR EDELHAUSER:
Aceste cheltuieli nu se pot deduce din buget, restul se pot. Așa cum apar în această situație, în sinteză nu scrie,
iar pe partea detaliată, m-am încurcat...dacă nu pentru data viitoare e foarte bine.
O a doua întrebare tot legată de cheltuieli, apare acolo ceva care mă depășește pe mine ca și calificare
transferuri curente și interne, ce sunt acele transferuri curente?
DNA ROXANA BENKE:
Da.
DL EDUARD-VICTOR EDELHAUSER:
Ce sunt acele transferuri curente?
DNA ROXANA BENKE:
Transferuri curente înseamnă transferuri de sume, de la secțiunea de funcționare a bugetului local, în secțiunea
de funcționare a bugetului de venituri proprii. Aici vorbim de suma de 3,600.000. Transferul de sume de pe
secțiunea de funcționare a bugetului local, la secțiunea de funcționare a bugetului de venituri proprii, respectiv
pentru activitatea clubului sportiv.
DL EDUARD-VICTOR EDELHAUSER:
Am identificat în grupa 67 exact suma aceea pentru sport și cultură.
DNA ROXANA BENKE:
Da, iar cei 600...
DL EDUARD-VICTOR EDELHAUSER:
Acesta este procedeul bugetar prin care pot ajunge banii dintr-o singură direcție.Am înțeles.
Ultima întrebare: La cheltuielile de capital am văzut că secțiunea de dezvoltare are fonduri care nu stiu cum sa
vă spun exact...din ce fonduri se constituie aceste 20, la venituri vedem că sunt cele patru fonduri care
generează fondurile nerambursabile: PNRR, FEDR, FSE, AFM.După care la partea de cheltuieli pe lângă ele
patru apar încă două componente, Green Line, care scrie clar și cheltuieli de capital 9 mil lei.Ce sunt acestea?
DNA ROXANA BENKE:
Cheltuielile de capital sunt celelalte cheltuieli care nu înseamnă cheltuieli de investiții.Parte de SF, DALI-uri,
PT-uri, care sunt plătite din bugetul local dacă nu sunt incluse în contractele de finanțare.
DL EDUARD-VICTOR EDELHAUSER:
Am observat că suma de la cheltuielile de dezvoltare diferă exact cu această sumă, deci cheltuielile sunt mai
mari cu această sumă față de venituri.
DNA ROXANA BENKE:
Da, pentru că o parte din cheltuielile de dezvoltare și de funcționare sunt suportate din excedentul anului
precedent, care nu se regăsește pe partea de venituri.
DL EDUARD-VICTOR EDELHAUSER:
Rugămintea este să fie transparență așa cum am solicitat și la începutul ședinței.
DNA DUMITRELA-GABRIELA IOSIP:
Și în ședința trecută am întrebat care sunt programele derulate pe toate aceste componete pe fonduri europene,
nici acum nu știm care sunt ele, deși nu văd care este dificultatea. Avem defalcat pe buget care anume sunt
proiectele de investiție, și pe ce sectoare? Nu-i interesant astăzi care sunt acele programe și în c e stadiu ne
aflăm cu ele. Acuma, există în buget anumite defalcări pentru activități de care nu am cunoscut ce înseamnă
cheltuirea acelui ban. De exemplu avem medici, se duce și o sumă acolo.
DNA LOREDANA PIȚ:
Aceste sume provin de la Direcțía de Sănătate Publică, deci trec prin primărie. Banii vin de la D.S.P.
DNA ROXANA BENKE:
Este o sumă distinctă pentru care banii sunt de la bugetul statului. Este vorba de grădinița
Samariteanu care are activitățile necesare, iar suma este prevăzută pe anexele unde sunt sumele
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primite de la ANAF, este exact suma prinsă la buget, de asta am făcut mențiunea în ședința
precedentă.
Bugetul cuprinde tot ce înseamnă Direcța de Asistență Socială, tot ce înseamnă la nivelul
municipiului Petroșani. Sunt sume alocate cu diferite destinații, cum este finanțarea pentru
învățământ, finațarea de bază, care trece prin bugetul local.
DNA DUMITRELA-GABRIELA IOSIP:
Bugetul arată bine, chiar dacă sunt multe pagini, asta este pentru că așa se construiește un buget.
Vreau să văd totuși proiectele mari, și rămân la părerea mea de ce limitați aceste lucruri?. Când
vorbesc defalcat de aceste secțiuni de dezvoltare unde sunt înscrise toate proiectele ,nu pot să aflu
care sunt proiectele în derulare, că sunt în curs, că pe finalizare, că sunt la fază de început, încă nu am
putut să aflu.
Dacă avem sume foarte mari, proiecte finanțate din fonduri externe nerambursabile, 16.654 mi lei,
din Programul Național de Redresare și Reziliență, 68.792 mi lei proiect de finanțare din fondul
social european, proiecte, proiecte și așa mai departe.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Nu ne-ați cerut, doamna Iosip, nu ne-ați cerut că le puteam defalca.
DNA ROXANA BENKE:
Aveți anexa 4 la buget unde toate sumele care sunt prinse în partea din fața bugetului sunt defalcate
pe obiective de investiții.
DNA CARMEN-DELIA STRĂUȚ:
La buget nu prea avem ce să aprobăm sau să nu aprobăm. Bugetul este buget, el este bănesc după
gradul ăsta excesiv de detaliere cum a fost prezentat și care zic eu că n-ar fi trebuit să ajungă la noi în
forma asta. Trebuia structurat în așa fel încât să fie pe înțelesul oricui. Indiferent ce profesie are, ce
grad de calificare, pentru că era necesar ca bugetul să fie structurat pe cele două capitole mari.
Funcționare și dezvoltare și cu o structură simplificată.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
Asta find ceva suplimentar pentru că trebuie să ajungă în forma asta stufoasă, pentru că noi îl votăm
pe Legea 273, dar că eventual, suplimentar să fi solicitat o sinteză.
DNA CARMEN-DELIA STRĂUȚ:
Cetățenilor care ar vrea să-l cunoască și nouă, care vrem să le înțelegem, ne era necesar o formă
structurată și inteligibilă. Nu cred că interesa pe nimeni dintre noi, sigur, el putea să fie o anexă, dar
credeți-mă că chiar și un specialist își pierde răbdarea să stea să citească o sută de pagini, de cifre,
unde sunt și chestii nesemnificative ca valoare. Deci ne interesau lucrurile mari și, probabil, așa am
făcut eu pe vremea când făceam bugete, și așa era cerut la nivelul instituților, societăților, cum a fost
complexul energetic, cum este complexul energetic, deci realizat la anii precedenți și prevăzut. Deci,
fără raportarea la anul precedent, nu mergeam la Ministerul Economiei sau la Ministerul Energiei.
Sigur că nu e cazul bugetului local, dar structurat cumva succint. Și, referitor la ce a zis doamna Iosip,
este foarte simplu de spus. Domnule, proiectul ăsta a început, a fost aprobat în anul, cu care s-a licitat,
are următoarea valoare, s-a executat, urmează să fie finalizat cândva.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Numai puțin, e bine că avem aceste discuții și tocmai de aceea am și avut discuțiile informale pe
buget, dar oricând puteți să veniți și să întrebați la Departamentul Economic sau la celelalte
departamente detaliile acestea, însă toate aceste date, noi suntem obligați să le punem. Deci, nu că
vrem noi să le punem.
Eu am prezentat vineri, știți că am vorbit, pe secțiunea de dezvoltare avem un procent de 52,39% și
pe funcționare avem 47,61%. Deci investițiile sunt mai mari .
DNA DUMITRELA-GABRIELA IOSIP:
Împrumutul respectiv am înțeles că este garantat de stat. De atunci alocăm sume din bugetul local
doar pentru plata și susținerea dobânzilor.Din creditul principal nu cred că am reușit să achităm ceva.
Aceste dobânzi alocate în fiecare an și plătite nu reprezintă bani pierduți inutil?
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Nu, alfel nu poți să iei credit. Și dacă luați un credit personal, același lucru faceți.
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DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, propun să trecem la vot. După cum bine știți, bugetul îl vom vota
conform Legii 273/2006, privind finanțele publice locale, și anume articole și anexe :
Art.1 Se aprobă Bugetul General Consolidat al Unității Administrativ - Teritoriale Petroşani pe anul
2025 şi estimări pe anii 2026-2028, după cum urmează :

-Bugetul Local centralizat la Venituri pe Capitole şi Subcapitole şi la Cheltuieli pe capitole,
subcapitole și paragrafe, pe titluri de cheltuieli, articole și alineate pe anul 2025 şi estimări pe anii
2026-2028 , conform Anexei nr. 1 la prezenta hotarare.
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Anexa nr. 1 a fost votată.

-Se aprobă Bugetul Instituţiilor Publice şi Activităţilor Finanţate Integral sau Parţial din
Venituri Proprii centralizat la venituri pe capitole și subcapitole și la cheltuieli pe capitole,
subcapitole și paragrafe, pe titluri de cheltuieli, articole și alineate pe anul 2025 și estimari pe anii
2026-2028, conform Anexei nr. 2 la prezenta hotarare.
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Anexa nr. 2 a fost votată.
Se aprobă Bugetul Creditelor Interne centralizat la venituri pe capitole și subcapitole și la cheltuieli
pe capitole, subcapitole și paragrafe, pe titluri de cheltuieli, articole și alineate pe anul 2025 şi
estimări pe anii 2026-2028, conform Anexei nr. 3 la prezenta hotarare.
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Anexa nr. 3 a fost votată.
Se aporbă Lista obiectivelor de investiții propuse pe anul 2025 și estimări pe anii 2026-2028,
conform Anexei nr. 4 la prezenta hotărâre.
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Anexa nr. 4 a fost votată.
Se aprobă Bugetul General al Unitaţii Administrativ -Teritoriale pe anul 2025 și estimări pe anii
2026-2028, conform Anexei nr. 5 la prezenta hotărâre.
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Anexa nr. 5 a fost votată.
Se aprobă Lista bugetelor care intră în componenţa bugetului general consolidat al Unităţii
Administrativ Teritoriale Municipiul Petroșani, conform Anexei nr. 6 la prezenta hotarare.
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Anexa nr. 6 a fost votată.
Supun la vot articolul 1 cu cele 6 anexe în ansamblu său.
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Supun la vot articolul 2, Anexele cu nr.1, nr.2, nr.3, nr.4, nr.5, nr.6, fac parte integrantă din prezenta
hotărâre.
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- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Supun la vot articolul 3, Primarul Municipiului Petroşani va prezenta modificările intervenite în
structura bugetului iar modificările vor fi supuse spre aprobare Consiliului Local.
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Supun la vot articolul 4, Cu ducerea la indeplinire a acestei hotărâri se încredinţează Direcţia
Economică din cadrul aparatului de specialitate al Primarului municipiului Petroşani, Direcţia
Administrarea Domeniului Public şi Privat, Direcţia de Asistenţă Socială, Serviciul Public
Administraţia Pieţelor , Spitalul de Urgenţă Petroşani, Clubul Sportiv Municipal Jiul Petroşani şi
Centrele de Execuţie Bugetară Scolară din Municipiul Petroşani.
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Supun la vot articolul 5, Prezenta hotărâre a Consiliului Local poate fi contestată în termenul şi
condițiile Legii nr.554/2004 a contenciosului administrativ, cu modificările și completările ulterioare.
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Supun la vot articolul 6, Prezenta hotărâre se comunică Primarului Municipiului Petroşani, Direcției
Economice, se aduce la cunostinta publică şi se va transmite Instituţiei Prefectului - Judeţul
Hunedoara.
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Supun la vot proiectul in ansamblu,
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 56/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
2. Proiect de hotărâre privind acordarea în anul 2025, de stimulente financiare lunare, pentru
personalul TESA, personalul de deservire precum și membrilor comitetului director al Spitalului de
Urgență Petroșani.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
DNA CONSILIER ENE ILEANA:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DNA DUMITRELA-GABRIELA IOSIP:
Această inițiativă de acordarea de stimulete finaciare personalului tesa auxiliar si membri comitetului
directoral, a avut ca și cauză generatoare diferenta dintre categorii tesa, personal auxiliar și personalul
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medical, tocmai pentru a echilibra acestor neajunsuri. Acuma intrebarea mea este, de ce și comitetul
director beneficiază de aceste suplimente, și dacă beneficiază de ele în fiecare lună și cuantumul lor
diferă?
DL ALIN VASILESCU:
La partea de venituri la comitetul director, în urmă cu un an și ceva erau, dacă să o luăm așa în
plutonul angajaților spitalului. Mi se pare oarecum firesc, persoanele care au o anumită răspundere și
o activitate poate mai intensă decât alte categorii, să beneficieze de aceste stimulente.
DNA DORINA VERONICA NIȚĂ:
Pentru activitatea depusă, având in vedere activitatea lor, respectiv directorul, contabilul sef, ei nu
beneficiază oricum de sporuri pentru activitatea suplimentară, deoarece eu văd încă o suplimentare a
veniturilor în condițile în care, din ceea ce am observat, în opinia mea se denaturează scopul inițial,
acela de a echilibra veniturile celor care au salarii mai mici, și în al doilea rând am observat că aceste
suplimente sunt alocate din fondurile proprii, dar fondurile proprii din câte am observat în anul 2024
au fost pe pierdere. A fost acoperită această pierdere prin acea rectificare bugetară alocată de consiliu
local.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Eu înțeleg ce intrebați dumneavoastră. Am avut o discuție cu domnul manager, sunt spitale care dau
aceste stimulente doar la comitetele directoare. Aici, spitalul a făcut această chestiune, cu aceste
suplimente, așa cum ați spus dumneavoastră, pentru a ridica puțin veniturile personalului tesa și
muncitorilor din spital care au salarii foarte mici. Nu cred că este o sumă foarte mare.
DNA DUMITRELA-GABRIELA IOSIP:
Trebuie să avem convingerea că cei care au nevoie de o suplimentare a veniturilor beneficiază în
fiecare lună, pentru că am văzut că și alocările sunt de 50 și 60 de mi pe lună. Într-adevăr acele
stimulente pe care le primesc îi ajută. Acolo la spital se desfășoară o muncă grea, oamenii trebuie să
fie renumerați, se muncește pe brânci și pe rupte pe anumite sectoare. Deci vreau să am confirmarea
și certitudinea că într-adevăr aceste suplimente ajung acolo unde trebuie să ajungă.
DNA DORINA VERONICA NIȚĂ:
Dar de ce nu se scrie, personal tesa se dă lunar între 200 și 300 lei, că poate dai 200 lei pe lună și la o
persoană din comitetul director dai 10000 lei pe lună deoarece eu nu văd nimic aici, eu sunt o fire mai
suspicioasă.
DL ALIN VASILESCU:
În principiu de la o lună la alta toți primesc aceste sporuri lunar. Cei mai implicați în activitate
primesc mai mult.
DNA DORINA VERONICA NIȚĂ:
Faptul că a-ți mai avut astfel de inițiative, era bine să fi pus aici, să vedem cât au avut anul trecut
comitetul director, cât a luat o spălătoreasă?. Era ok din punctul meu de vedere. Era la latitudinea
spitalului, ai plecat și eu ti-am dat banii ăștia și cum i-ai împărțit?
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Da cine să spună dacă nu cei ce se ocupă cu activitatea curentă, să spunem noi cui să le dea?
DNA DORINA VERONICA NIȚĂ:
Să spună măcar că s-a dat până acuma.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Da, da conducerea spitalului apreciază asta, nu noi.
DNA DORINA VERONICA NIȚĂ:
Vreau să fac o rectificare, eu nu am cerut nominal sumele, eu am cerut sumele defalcate pe funcții.
Am vrut să văd pentru transparență o diferență vis-a-vis de aceste funcții cum se alocă aceste
stimulente.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre :
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
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- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 57/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
3. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei și a statului de funcții al aparatului de
specialitate al Primarului municipiului Petroșani și a serviciilor publice din subordinea Consiliului
Local.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru sănătate:
DNA CONSILIER ENE ILEANA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DNA DORINA VERONICA NIȚĂ:
Asta este foarte bine să se transforme niște posturi in debutant, să putem integra niște tineri. Da nu
sunt blocate posturile?
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Asta nu înseamnă că angajăm, trebuie să facem doar modificarea pe organigramă.
DL CRISTIAN CAȚAN:
Avem acum mai mulți angajați ca anul trecut?
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Mai puțini. Am avut 11 pensionari.
DL CRISTIAN CAȚAN:
Am văzut că anul trecut nu era administrator public, și acum este, în persoana doamnei Paulina
Dragoș. Am o întrebare, care este rolul administratorului public?
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Administratorul public se ocupă în special de proiecte cu finanțare europeană, deoarece doamna
Paula este specialist în acest domeniu.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 58/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
4. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei şi a statului de funcţii al Direcției de
Asistență Socială Petroșani.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru sănătate:
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DNA CONSILIER ENE ILEANA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 59/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
5. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei și a statului de funcţii al Clubului Sportiv
Municipal Jiul Petroșani .

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru sănătate:
DNA CONSILIER ENE ILEANA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DL COSMIN RĂDESCU:
Da, eu aș vrea să întreb, care este bugetul alocat efectiv echipei de fotbal Jiul Petroșani pe an? Într-un
an. Am văzut acolo aproximativ 400.000 de lei, nu? Pe an pentru întregul club. Doar pentru echipa de
fotbal.
DNA ERIKA PREDA:
120.000 lei pe sezon.
DL COSMIN RĂDESCU:
Și alte cheltuieli, doar cu salarii.
DNA ERIKA PREDA:
Salariile și deplasările.
DL CRISTIAN CAȚAN:
Mai sunt și meciurile de acasă. Toată organizarea aia costă. Meciurile de acasă sunt costisitoare,
trebuie să plătești și arbitrajul . Oricum este o garanție față de anul trecut, și sperăm, și atât cât se
poate cu bugetul pe care-l are primăria, să ținem echipa noastră la nivelul acesta. Dar să promovăm și
să avem performanță din punctul meu de vedere este imposibil în condițile actuale. Doar dacă trecem
echipa în mediu privat putem să avem așa ceva. Suntem conștienți de asta. Suntem limitați din punct
de vedere finaciar.
DL COSMIN RĂDESCU:
Am întrebat asta pentru că mie mi se pare o cheltuială extrem de mare în raport cu.. nu mă ating de
performanță, pentru că sigur performața este direct proporțională, sau depinde în mare proporție de
nivelul investiților, de calibru, sigur apare și performața. Însă remarc cu stupoare că lipsa de fotbal nu
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manifestă un interes pentru comunitatea de la Petroșani. Adică chiar și cu o echipă abia dacă găsești
100-200 de suporteri pe stadion. Aș vrea să-mi exprim nemulțumirea față de acest lucru, pentru că eu
personal, din punct de vedere local, oare petroșenenii sunt mulțumiți de faptul că din bugetul local se
alocă suma asta anual pentru acest club de fotbal? Și aici mă refer nu la școala sportivă, nu la celelalte
secții ale clubului, ba mai mult decât atât cu acești bani în opinia mea s-ar putea face mult mai mult
pentru sport tot în cadrul clubului . Ar putea fi înființate secții noi în cadrul clubului și s-ar putea crea
un orizont mult mai larg pentru tineri, pentru copii și cred că ar crește și nivelul educației.
Repet, personal mi se pare o sumă exagerat de mare, fără performață, fără succes în rândul publicului.
Măcar dacă ar avea succes și dacă ar fi manifestat interes pentru oameni, pentru cetățeni să vină să
vadă, s-ar crea o atmosferă, acest tip de energie fain. Dar asta nu este nici performață, ci pur si simplu
cred că este un trend așa ca fiecare UAT din Valea Jiului având moda echipelor de fotbal. Repet,
personal nu sunt de acord cu aceste cheltuieli mai ales că, nu știu câți oameni din Petroșani doresc
treaba asta.
Ar trebui să se facă un sondaj de opinie în viitor să vedem dacă oamenii vor această echipă de fotbal,
dacă își doresc ca,.noi nu avem,.de exemplu o firmă care să se ocupe de curățenia orașului. Orașul
arată sub orice critică. Aceste mici greble, mici mături care apar prin oraș sunt de fapt pentru a
rezolva problema. Cu acești bani de exemplu am putea face un serviciu de salubritate și orașul acesta
să arate cu totul și cu totul altfel.
Nu înțeleg, nu înțeleg de ce se alocă acești bani pentru o echipă de fotbal menținută așa la limita
existenței sportive, la limita palmaresului, la limita unei audiențe mici și mărunte. Și apropo, domnule
director chiar dacă fac o mică paranteză, și aș vrea să aflu sumele încasate de această firmă Eolian în
ultimi trei ani să zicem și pentru deszăpezire și pentru serviciile de salubrizare.
DL FRANCISC GERSCHNER:
Vreau să-i raspund colegului consilier Rădescu, cu respect. Acest club a fost înfințat în 1919. Eu
prima dată am fost la un meci de fotbal în 1970, și vă și spun la ce meci am fost, a jucat Jiul cu C.S.M.
Reșița. Al doilea meci la care am participat a fost Jiul cu Dinamo, și vreau să vă spun că până a căzut
în divizia secundă, când am suferit foarte, foarte mult, am și scris odată în postările mele, m-a durut
foarte tare că au ajuns la alte performațe. Dar, cum poți să desființezi un club care a fost fondat in
1919 și a fost o echipă cândva fanion al țării, deoarece a participat și la cupele europene.
Doi. Câți părinți ar fi de acord cu părerea dumneavoastră care își duc copiii să facă performanțe la
fotbal? Asculteați-mă, că știu ce vorbesc .
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Vă rog lăsați-l să-și ducă ideea până la capăt și după aceea interveniți.
DL FRANCISC GERSCHNER:
Lăsați-mă să termin ideea.
DL COSMIN RĂDESCU:
Vă las dar eu nu m-am legat de școala sportivă, de școala de fotbal.
DL FRANCISC GERSCHNER:
Haideți că de echipa de fotbal vorbim, nu vorbim de scrimă sau de alceva. Deci să fie clar, numai din
cartierul meu, cel puțin 10 copii sunt înscriși la acest club unde fac performață, să știți. Și părinții,
sincer vă spun, se duc iei în fiecare zi, și se duc și iarna, se duc și primăvara, se duc și vara.
DL COSMIN RĂDESCU:
Dar eu vorbesc de echipa de fotbal, nu de secția de fotbal. Îți trebuie o generație.
DL FRANCISC GERSCHNER:
Toate generațile, nu se schimbă domnule Cosmin. Ați mai făcut un sport la viața dumneavoastră? Eu
am făcut sport de performanță o viață întreagă, am fost hanbalist. Eu știu ce înseamnă un club sportiv,
știu ce înseamnă o generație nouă, începând de la juniorat până la seniorat și așa mai departe. Și acest
club, așa amărât, așa denumire a Jiului, este totuși un brand a Văii Jiului. A dat niște nume mari la
nivel național și în echipa națională. N-aș vrea să vă dau exemple, poate nu vă pricepeți așa bine la
fotbal. De-aia vă spun chestiile astea, nu puteți, și dacă faceți un referendum cum spuneți
dumneavoastră, că sunt sigur că nu veți obține un rezultat pozitiv. Eu recunosc, poate nu sunteți
localnic de aici, poate nu trageți cu sufletul cum tragem noi, noi ăștia care suntem aici. Noi ne
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bucurăm și de un meci de fotbal, și de un meci de handbal în sălile la care ne uităm, și de gimnastică,
și de lupte, și de arte marțiale. De asta ne bucurăm, pentru că ne putem duce copiii la aceste cursuri.
Hai să spun așa, nu vorbim de...să facă performanță, pentru că, poate, aceste discipline sportive le
asigură acestor copii un viitor. Le asigură pe viitor un venit.
DL COSMIN RĂDESCU:
Iar deturnați discuția. Eu nu am vorbit de secția de fotbal, de secția de copii.Nu este adevărat.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Domnul Rădescu dați-mi voie să vă spun ceva. Acești copii se pregătesc și aspiră să ajungă la echipa
mare. Deci problema e alta, sigur că putem să desființăm echipa de fotbal Jiul Petroșani, dar vreau să
vă spun câteva lucruri. Cred că suntem echipa cu cele mai mici salarii din seria în care jucăm. Cred că
suntem echipa care de un an de zile, un an și jumătate, am reconstruit. Avem o medie de vârstă de 20
de ani. Avem foarte mulți de la tineret pe care îi pregătim cu echipa mare.
Acum, sigur că nu toate activitățile sunt profitabile, dar vă întreb pe dumneavoastră, ca manager la
teatru, câți bani făceați din bilete și din prestațiile artistice ale colectivului de la teatru? Procentual din
bugetul teatrului. Erați pe profit? Nu erați. Păi vedeți? Și atunci teatru face aceste lucruri pe banii
Consiliului Județean și pe bani publici tocmai pentru că este o activitate care nu poate fi cuantificată
în profit. Nu totul se poate cuantifica în profit, și echipa Jiul este un simbol al orașului nostru, așa
amărât cum ne vedeți dumneavoastră, deși alte echipe mai mari, cum sunt cele de la Bihor sau de la
Târgu Mureș au dispărut din, Poli Timișoara și așa mai departe, care au venituri și au posibilități
financiare mult mai mari.
Noi ne-am încăpățânat să ținem această echipă și nici nu avem pretenții că o să ajungem în Divizia A
sub această formă, că nu putem, așa cum a zis și domnul Cațan, nu putem financiar să susținem o
echipă care să ajungă cel puțin în Divizia B, pentru că, costurile sunt foarte mari și Federația, an de an,
impune alte reguli, alte lucruri care necesită bani în plus. Dar vreau să vă spun că banii acolo sunt
cheltuiți și drămuiți, astfel încât să putem să avem această echipă, repet, care este pentru cei mici, nici
nu știți ce bucuria au cei mici când ajung să joace sau chiar să iasă pe teren de mânuță cu fotbaliștii
mari. Nu avem nume. Noi nu ne permitem să aducem fotbaliștii la care să le plătim 10.000 de lei
salarii. Noi plătim salarii, doamna director este aici. Care este cea mai mică indemnizație, doamna
director? La fotbalistii, și cea mai mare?
DNA ERIKA PREDA:
Cel mai mic este de 1.500 lei și cel mai mare de 4.000 lei.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Deci nu facem o risipă de bani. Putem să vă punem la dispoziție toate aceste lucruri. Sigur că nu
întotdeauna rezultatele, de exemplu, în sezonul trecut am făcut opt egaluri. Nu avem posibilități, nu
avem din mediul privat care să ne susțină cu bani așa cum se întâmplă în altă parte. Încercăm să
mergem pe această cale. Dar iertați-mă, ca să cuantificăm în profit această chestiune legată de echipa
de fotbal, cred că nu este cel mai potrivit. Mulțumim.
DL COSMIN RĂDESCU:

Nu a vorbit nimeni de profit, nu a vorbit nimeni despre desființarea școlii de fotbal. Ba din contra,
am vorbit despre înființarea altor categorii și altor secții sportive în cadrul clubului. Nu am vorbit
despre...
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Domnul Rădescu, mă scuzați că vă întrerup. Trebuie să recunoaștem că fotbalul are cea mai mare
adresabilitate. Fotbalul este sportul rege nu numai în România.
DL COSMIN RĂDESCU:
Eu asta spun, că pe stadion sunt 200 de oameni, și dumneavoastră spuneți că sportul este rege. Da,
bun este rege la Real Madrid, la Fotbal Club Barcelona. Acolo este.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Și dumneavoastră vreți să ne comparăm cu Real Madrid? Haideți să păstrăm proporțiile.
DL COSMIN RĂDESCU:
Păi păstrăm proporțiile, sigur că păstrăm proporțiile.
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DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Că nici și dumneavoastră la teatru nu vă comparați cu aia de pe Broadway.
DL COSMIN RĂDESCU:
Din perspectiva performanței actoricești să știți că ne comparăm.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Eu zic că nu, pentru că uitați-vă cât sunteți de cunoscut dumneavoastră și cât sânteți de cunoscuți ăia
și ce bani fac ăia și ce bani faceți dumneavoastră.
DL COSMIN RĂDESCU:
Întâmplător săptămâna viitoare o să plecăm în Kazahstan.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Foarte tare. Kazahstan e mai ceva ca Statele Unite. Și sunteți mai tare ca Sergiu Nicolaescu. Știu. Da.
DL COSMIN RĂDESCU:
Să revenim la discuție. Aș vrea să vă spun următorul lucru. Perioada de glorie a acestui club nu o
contestă nimeni, și nu sunt aici în măsură să... nici să vorbesc despre performanțele acestui club în
trecut, și nici să discut despre metodele de finanțare de pe vremea... Cred că îmi spuneți
dumneavoastră domnule Gerschner, da? Pentru că atunci când exista un sindicat al minerilor care
finanța această poveste, era un sindicat extrem de consistent.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Am o rugăminte. Nu încercăm să deviem de la subiect. Vă rog. Acum știți cum putem discuta asta la
diverse.
Nu face obiectul... zic... faceți o sinteză dacă vă rog frumos. Și să mergem un pic mai departe. Mai
sunt colegi care vor să se mai exprime vis-a-vis de acest proiect.Mulțumesc frumos pentru înțelegere.
DL VLAD-ALEXANDRU LĂUTARU:
Domnule, consilier acum... nu doresc să vă supăr. Poate să fie și o singură persoană în tribună, nu
două sute. Noi, care suntem născuți și crescuți în Petroșani, am avut tot timpul trei cuvinte pe buze.
Jiul nu moare. Deci nu poate să ne spună cineva să desfințăm echipat de fotbal.
DL EDUARD-VICTOR EDELHAUSER:
Fotbalul e mai mult decât sport, un fenomen. Este un lucru clar. Și cred că, într-adevăr, trebuie să
existe această echipă. Sigur, costurile sunt care sunt. Aș avea propuneri pentru Clubul Sportiv și
pentru Primăria Petroșani, care se poate să le implementeze. Să încerce, așa cum ați spus
dumneavoastră, să fie cât mai mulți tineri la meciuri. Trebuie promovat acest fenomen.
DL CRISTIAN CAȚAN:
Cred că domnul Rădescu, nu a cerut desfințarea echipei de fotbal...doar a înțeles că banii pot fi
direcționați în altă parte. Și se referea la tot clubul.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Da ce a cerut? Nu, nu, dumnealui a spus să desfințăm echipa de fotbal că nu are performanțe.
DL COSMIN RĂDESCU:
N-a vorbit nimeni despre profitabilitate în povestea asta de un real succes și mi se pare că într-un
oraș în care te mănâncă câinii, un oraș care geme de gunoaie, un oraș în care este nevoie imediată de
bani în zona de integrare socială, într-un oraș în care există atât de mulți asistați sociali, într-un
oraș în care..
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Domnule, vă opresc că nu sunteți aici pe scenă. Nu este chiar așa cum spuneți. Aveți raportul
socioeconomic la diverse și veți vedea că datele nu sunt așa cum spuneți dumneavoastră. În orașul
acesta..
DL COSMIN RĂDESCU:
Raportul a fost făcut într-un birou.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Da, dar unde a-ți vrea să facă raportul?
DL COSMIN RĂDESCU:
Pe teren.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
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Păi nu se poate, pentru că datele sunt statistice domnule Rădescu. Și sunt luate de la alte instituții,
nu neapărat de la primărie. Despre asta-i vorba. Și uitați-vă în parcările de la supermarketuri și de la
parcările de bloc să vedeți ce mare sărăcie e în Petroșani. E la fel de mare sărăcie ca și în alte părți.
Dar nu mai blamați acest oraș că e un gunoi. Nu vă convine orașul acesta? Mergeți în altă parte.
Dar nu mai jigniți oamenii din acest oraș. Da. Păi ce ați spus dumneavoastră acum? Că orașul ăsta
este un dezastru. Asta e părerea dumitale. Da? Da, este murdat. E la fel și la Craiova, e la fel și la
București, e la fel peste tot.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 60/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Metodologiei de evaluare a nevoilor comunității în
vederea organizării serviciilor sociale pentru persoanele vârstnice din Municipiul Petroșani.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru sănătate:
DNA CONSILIER ENE ILEANA:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 61/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de Analiză şi Acoperire a Riscurilor la nivelul
Municipiului Petroşani.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
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- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 62/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
8. Proiect de hotărâre pentru aprobarea repartizării unei locuinţe pentru tineri, destinate închirierii,
în municipiul Petroşani.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru sănătate:
DNA CONSILIER ENE ILEANA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 63/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
9. Proiect de hotărâre privind pentru completarea art.1 și art.2 al HCL nr.28/2025 privind darea în
folosinţă gratuită către Spitalul Județean de Urgență Deva-Cabinet Medicină Legală a spaţiului situat
în incinta Spitalului de Urgență Petroșani - Policlinica Stomatologică.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 64/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
10. Proiect de hotărâre pentru modificarea art.2 al HCL nr.29/2025 privind darea în folosinţă
gratuită către Asociația ,,VIAȚA SENIORILOR DUPĂ PENSIONARE “ a spațiului situat în
Petroșani, str. Avram Iancu, bl.12.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
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DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 65/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
11.Proiect de hotărâre pentru modificarea art.2 și art.3 din HCL nr.30/2025 privind propunerea
schimbării destinației imobilului clădire și a terenului aferent situate în municipiul Petroșani, strada
Dacia, nr. 9, județul Hunedoara, în spațiu necesar desfășurării de activități religioase.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 66/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 10.000 lei în vederea
participării Consiliului Local în calitate de coorganizator alături de Asociaţia Culturală ,,Lirica”, a
celei de a VIII-a ediții a Festivalului Național ,,Lira cu Briliante”, ce va avea loc la Petroșani, în
perioada 5-6 aprilie 2025.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.
- Comisia pentru cultură:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 67/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
13. Proiect de hotărâre privind casarea unor obiecte de inventar și a unor active necorporale din
domeniul privat al municipiului Petroşani.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
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DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 68/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
14. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.
2703/17.10.2019 încheiat cu domnii Csipai Marian-Adrian și Csipai Vasilica.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 69/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
15.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.
683/83/21.07.2000 încheiat cu dl. Urziceanu Ion.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
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- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 70/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
16. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 32.000 lei pentru
premierea reprezentanților comunității locale, păstrători de tradiții în municipiul Petroșani.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.
- Comisia pentru cultură:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 71/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
17. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.
1290/26.02.2008 încheiat cu dl. Toma Ferdinand - Daniel.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 72/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
18. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.
2176/30.03.2015 încheiat cu dl. Vegh Robert.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
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DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 73/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
19. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de închiriere nr.
76/07.07.2009 încheiat cu C.M.I. ODAE LĂCRĂMIOARA și C.M.I. VANKO IOAN.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 74/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
20. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.
666/66/12.07.2000 încheiat cu d-na Laios Ecaterina.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă nu nai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 75/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
21. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.
3111/13.05.2024 încheiat cu domnul Fulger Valentin Ioan.
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DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 76/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
22. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de închiriere nr.
193/27.03.2015 încheiat cu domnii Catana Grigore și Catana Istina.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 77/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
23. Proiect de hotărâre privind aprobarea completării anexei nr. 1 la HCL nr. 466/2018 privind
transmiterea cu titlu gratuit a unor bunuri de retur către S.C. SUPERCOM S.A.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
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- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 78/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
24. Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului teren în suprafață totală de
24.477 mp, domeniul public al municipiului Petroșani, situat în str. 1 Decembrie 1918 - Centru civic,
notat în C.F. nr. 67852 Petroșani, nr. cadastral 67852.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 79/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
25. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii terenului intravilan în suprafață de 300 mp înscris
în CF 61557 Petroșani, nr. cad. 61557 aflat în administrarea municipiului Petroșani, din proprietatea
statului în proprietatea privată a municipiului Petroșani.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 80/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
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26. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 6.000 lei în vederea
participării Consiliului Local în calitate de coorganizator, alături de Clubul Copiilor Valea Jiului, al
Concursului Regional de Gimnastică Aerobică și Dans ,,Cupa Parâng”- ediţia a XVII-a, în luna mai
2025.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.
- Comisia pentru cultură:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 81/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
27. Proiect de hotărâre privind înlocuirea unor membri ai comisiei pentru analiza solicitărilor de
locuinţe sociale și de locuințe din fondul locativ al Municipiului Petroșani, destinate închirierii.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru sănătate:
DNA CONSILIER ENE ILEANA:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 82/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
28.Raportul privind starea socială, economică și de mediu a municipiului Petroșani pentru anul
2024.

29.Diverse.
DNA DORINA-VERONICA NIȚĂ:
Am avut o rugăminte referitor la acele containere care s-au amplasat pentru gunoi selectiv, sau insule
ecologice cum se numesc. Este aceiași situație.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:



23

Am făcut nenumărate solicitări la Supercom să aducă containere noi, cele vechi s-au deteriorat.
Insulele astăzi am votat să putem să le dăm la Supercom în exploatare. De săptămâna următoare ar
trebui să fie funcționale.
DL IOAN-DUMITRU VĂLVĂRESC:
Vreau să intreb de cadastru, de Legea 123/2023, sper să nu greșesc, au documentație depusă și încă
nu au venit actele, se tergiversează.
DL SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:
Nu sunt tergivesate doar că sunt foarte multe. Sunt 400, și au fost foarte multe schimbări în comisie,
din păcate, urmarea acelei Decizii a Înaltei Curți am pierdut un topograf foarte important din comisie,
și a trebuit să-l schimbăm și se lucrează săptămânal, mai mult nu putem. Sunt documentații foarte
stufoase, sunt persoane care revendică 80 - 90 de hectare împrăștiate pe tot municipiu, dar se lucrează
în permaneță. Activitatea nu s-a stopat. Acuma se pare că am primit de la Asociația Municipiilor un
proiect de modificarea acestei legi, vor să mute undeva, generic vorbind din ograda Comisiei
Județene în ograda Consiliului Local, consilierii mai vechi știu că treceam prin consiliu propunerile,
se pare că se va reveni cu această modificare care vor trece prin Consiliu Local, și prin Ordinul
Prefectului ce va emite acel titlu de proprietate și nu de titlu emis de Comisia Județeană. De obicei
cam ce vine de la A.M.R. cam asta se întâmplă. Va fi un pic mai simplu pentru noi, dar se va încărca
munca, Consiliului Local. Important este că oamenii au depus în termen cererea.
DL COSMIN RĂDESCU:
Mă simt nevoit să iau atitudine la jignirile care mi se aduc în plan personal, legate de profesia mea,
legate de apartenența mea în cadrul acestui consiliu local. M-am născut in Craiova, am absolvit
cursurile facultății de litere din cadrul Universității din Craiova, sunt actor al Teatrului Național din
Craiova, unul dintre cele cinci teatre naționale din România, între timp am absolvit un master de
management. Din 2008 sunt în acest oraș, în acest municipiu numit Petroșani. Sunt implicat de pe
scena teatrului în viața culturală, artistică dar și socială a acestui municipiu. Am lucrat inclusiv la
Vulcan la Lupeni. Discuția care se pune, este că sunt în acest oraș din 2008 cu cățel, cu purcel, nu
înțeleg de ce un oraș cum este Petrosani, din care nu știu care din această sală s-au născut în
municipiul Petroșani, sau au descendenți direcți în zona aceasta și nu sunt veniți în acest oraș de mai
demult timp, o să fac remarcă doar la derapajele lingvistice, comportamentale și administrative. Nu
înțeleg de ce sunt eu beneficiarul acestor atacuri legate de, repet, ce profesie am, ce lucrez, cum
muncesc și așa mai departe. Deci, repet, sunt de 17 ani bătut pe muchie, actor, aplaudat câteodată, nu
tot timpul, și în Petroșani, și la Edimburgh, și la Avignon, și la Ankara, și la Gdansk și la Berlin, și la
Tel Aviv, și la Ankara, și la Beijing, și în mai multe orașe și țări ale acestei lumi. Dacă mi se va pune
vreodată accent pe pregătirea mea profesională, cu siguranță că acest lucru nu poate fi făcut de un ins
care a pășit de trei ori în sala de spectacol, uitându-se la telefon non-stop. Nu voi permite niciodată
aceste atacuri la persoană, sunt deschis la dialog, sunt deschis la polemică, sunt deschis la dezbatere
nu la atacuri suburbane, meschine, care nu fac cinste nimănui. Cred că pe această idee ar trebui să
interzicem europarlamentarilor să mai meargă la Bruxelles pentru că nu sunt din Bruxelles, nu s-au
născut în Bruxelles și nu au ce căuta acolo. Cred că ar trebui să interzicem și senatorilor și
deputațiilor să mai meargă în București pentru că ei nu pot decide soarta acestei țări de la București,
pentru că nu sunt născuți în București și păstrând proporțiile, cred că ar trebui să conștientizăm că,
repet, într-un municipiu prin excelență cosmopolit un municipiu în care sunt oameni din toate aceste
regiuni ale țării aduși în ultimii 50, 60, 70 de ani să vorbești că eu nu sunt născut în Petroșani este un
atac mizerabil, murdar, meschin și care nu face cinste. Cred că am fost suficient de clar și suficient de
concis. Nu vreau să mențin această stare și să vă mențin atenția, dar cu siguranță trebuia să punctez
aceste lucruri tocmai pentru a evita aceste atacuri efectiv mizerabile din partea primarului Tiberiu
Iacob și din partea unor băieți care poate au vârstă cât am eu, că de când sunt în Petroșani. Vă
mulțumesc.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Mă rog, asta-i părerea dumneavoastră. Ideea este că nici pe departe nu sunteți ce vreți să păreți, și
dacă e să vorbim de limbaj și de comportament sunt suficiente situații în care dumneavoastră nu dați
dovadă de cei șapte ani de acasă.
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DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
Dacă nu mai sunt alte probleme, ordinea de zi fiind epuizată, declar închise dezbaterile ședinței
ordinare a Consiliului Local, convocată pentru data de 25 martie 2025

Petroşani, 25 martie 2025

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ
BURDUF MARGARETA CONTRASEMNEAZĂ,

SECRETAR GENERAL
ADRIAN NEGOE
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